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 Први потпредседник Владе Србије и министар спољних послова Ивица Дачић оценио је
данас да је изјава Едија Раме о уједињењу Албаније и Косова, то још једна потврда да је
стварање Велике Албаније заједничка платформа свих Албанаца, што представља
највећу претњу за мир и стабилност Балкана и Европе.

  

  Он је тим поводом упизао међународну заједницу, шта би било да је Вучић рекао да је
могуће уједињење Србије и Републике Српске ако не уђемо у ЕУ?   

- Сигуран сам да би се сви огласили и оптужили Србију да угрожава мир. Питам зато ЕУ,
САД, Велику Британију и остале, докле ће да ћуте када неко угрожава Србију? Или је
ћутање знак одобравања? - наводи се у изјави шефа српске дипломатије Ивице Дачића.
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